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Styrelseprotokoll, telefonmöte 2020-04-01 kl. 20:30 

Närvarande: ordf. Marie Johansson (MJ), vice. Felicia Nilsson (FN), sekr. Annika 

Stjärneving (AS), kassör Charlotte Ekman (CE), ledamot Emma Björkman Stenström 

(EB), suppleant Anna-Lena Nilsson (AN)  

Inbjuden: aktivitetsansvarig Marie Andersson under punkt 49 f. 

Frånvarande: suppleant Maria Devert (MD)  

 

43. Mötets öppnande 

Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

44. Val av justerare  

AN valdes att justera dagens protokoll jämte ordförande. 

45. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes. 

46. Senaste mötesprotokoll 

Senaste mötesprotokoll lästes upp och lades till handlingarna.  

47. Inkommande post  

- Förslag om Webbinar. Vi tackar för inbjudan.  

Beslutades att inte hänvisa till privata föreläsningar utan hålla oss neutrala.  

- Förfrågan om Årsmöteshandlingar. Protokoll publiceras alltid. Besvarad av AS. 

- Förfrågan från medlem till SDHK ang. medlems frågeställning och klubbens förfarande.  

Ärendet uppklarat utan vidare åtgärd.  

- Förfrågan ang. avel. Besvarad av MJ. 

48. Information från kassör  

CE utreder ev. videokonferenser.  

49. Ansvarsområden 

a) Avel 

- Fetstil ”rekommendationer ögon” på hemsidan. Diskuterades stycket under Avelspolicy. 

- Färger. Diskuterades ang. godkänd färg som ej går att registrera. AN har kontakt med SKK.  

b) Utställning 

Inget att rapportera. 

c) Rasparad  

Inget att rapportera. 

d) Monter 

Inget att rapportera. 

e) Årets RT  

Inget att rapportera. 

f) Aktivitet  

Aktivitetsansvarig Marie Andersson inbjuden. Diskuterades olika aktiviteter och hur vi kan locka 

till mer aktivering. Uppdrogs till Marie att komma med förslag som publiceras på hemsida och 

FB. Vi har fått videofilmer från medlem, dessa gås igenom och publiceras med text till. 

g) Hemsidan  

- Övrigt ansvariga. AS publicerar uppgifterna.  

- Låsta/öppna protokoll. Beslutades att dessa ska vara öppna.  
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- Telnr. Beslutades att publicera styrelsens telefonnummer. 

- Hemsidans framtid. Den är svårarbetad och layouten är mkt begränsad, samt i dyraste laget. 

Beslutades att AS byter webbhotell till One.com.  

h) FB. 

Inget att rapportera. 

i) Ryska Posten.  

Inget att rapportera. 

50. Övriga frågor / Information  

Inget att rapportera.  

51. Nästa möte 

Förslag på nytt möte 2020-06-09 klockan 19:00. 

52. Mötets avslutande 

Ordförande tackar för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

Vid protokollet  Mötesordförande  Justerare 

Annika Stjärneving Marie Johansson  Anna-Lena Nilsson 


